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VRAGEN VOOR RONDVRAAG COMMISSIE R&E/6 FEBRUARI 2024. 
Graag mondelinge beantwoording. 
 
ECONOMIE: SAMENWERKING EINDHOVEN-WEERT. (GR Metropoolregio Eindhoven).  
In het Eindhovens Dagblad van zaterdag 4 februari staat een interview met wethouder Van den 
Heuvel en burgemeester Vlecken. In het interview wordt gevraagd of Weert de ambitie heeft om 
als 22e gemeente toe te treden tot het samenwerkingsverband rond Eindhoven. Ook wordt 
gevraagd of Weert de beurs wil trekken om bij te dragen aan de woningbouw of infrastructuur 
zoals het nieuwe Eindhovense busstation. Zowel de wethouder als de burgemeester vinden het te 
vroeg om op deze vragen in te gaan omdat daarvoor steun nodig is van de achterban. 
Vraag: Is het voorstelbaar dat het college, in het kader van de ambitie om de samenwerking met de 
regio Eindhoven te intensiveren, op enig moment aan de raad toetreding tot de Metropoolregio 
Eindhoven voor zal stellen? 
 
In genoemd interview wordt tevens gezegd dat Weert bouwgrond voor woningen in de schaal kan 
leggen, bijvoorbeeld in de Spoorzone. 
Vraag: Kan een indicatie worden gegeven van de termijn waarop bouwen in de Spoorzone realiteit 
zal worden (mede vanwege de noodzakelijke ondertunneling en de geluidscontouren)? 
 
 
OPENBARE RUIMTE: SCHAEPMANSTRAAT. 
Aan de Doctor Schaepmanstraat 45 is de vestiging voorzien van 264 internationale werknemers. 
Vragen: Wordt de openbare ruimte rond de voorzijde van de locatie opgeknapt? Wordt de 
(summiere) openbare verlichting verbeterd en wordt de directe omgeving rond het spoor beveiligd 
met hekwerk? 
 
 
Rob van Dooren. 
Commissielid niet raadslid DUS Weert. 
 


